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ضمیمه ورزشــی
۲۰ مــرداد ۱۳۹۸
۰۹ ذی الحجه ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۹۶

۱شنبه

نج  شطر ه  ر ا جشنو يكمين  بيست  و
بانوان كشور با حضور بيش از 90 
شطرنج باز روز گذشته در مشهد به 

پايان رسيد.
اين رقابت ها مرحله نخست مسابقات 
قهرمانى كشور بانوان بود و حالا 10 نفر 
برگزيده قرار است در فينال قهرمانى كشور 
كه آبان ماه برگزار مى شود، حضور پيدا كنند. 
مشهد پيش ازاين تنها يك ميزبانى از مسابقات 
قهرمانى كشور بانوان را در كارنامه داشت كه 
به 8 سال قبل و دور سيزدهم اين رقابت ها 

برمى گردد.
نوى  با  92 رقــم دقيق شركت كنندگان، 
شطرنج باز از 24 استان كشور است. مسابقات 
در 9 دور به روش سوئيسى پيگيرى شد كه 
در هر دور 46 رقابت برگزار شد و درنهايت 
414 مسابقه شطرنج در اين 7روز انجام شد. 
نكته مهم اين مسابقات فضاى كاملا دخترانه 
آن بود و صفر تا صد آن به بانوان واگذار شد. 
براى اولين بار، قضاوت مسابقات قهرمانى 
كشور به صورت صددرصدى به بانوان سپرده 
شده بود كه اتفاقا اين 4 داور همگى بومى و 

خراسانى بودند.

 غیبت ملی پوشان مطرح به خاطر سفرهای 

خارجی

از نكات مهم اين رقابت ها غيبت ملى پوشان 
مطرح كشور بود كه رضا پاشانجاتى، رئيس 
هيئت شطرنج خراسان رضوى، درباره علت اين 
غيبت اظهار كرد: درحال حاضر برخى بانوان 
ملى پوش ما در ايران حضور ندارند. ميترا 
حجازى پور، بانوى مشهدى شطرنج، بيش از 5 
ماه است كه در فرانسه حضور دارد، پوركاشيان 
يك سالى مى شود كه ساكن آمريكاست، وصال 
حامدى نيا در مسابقات ابوظبى حضور دارد و 
سارا خادم الشريعه نيز در رقابت هاى چين. 
به جز اين افراد، بقيه ملى پوشان و بازيكنان 
برتر بانوان ايران در مسابقات قهرمانى كشور 

مشهد حاضر شدند.  
او ادامه داد: مسابقات قهرمانى كشور مردان 
3 مرحله دارد و مسابقات بانوان در 2 مرحله 
پيگيرى مى شود. مرحله نخست روز شنبه در 
مشهد به پايان رسيد و ده نفرى كه مشخص 
شدند، به همراه دونفرى كه به صورت جداگانه 
توانستند جواز حضور در فينال را پيدا كنند، 

بايد در مرحله دوم با يكديگر رودر رو شوند و 
درنهايت ملى پوشان نيز از بين برگزيده هاى 

اين مسابقات انتخاب مى شوند.

 مشکل مالی، مانع میزبانی فینال

پاشانجاتى درباره ميزبانى مشهد از فينال 
سيون همكارى  ا فدر نيز گفت:  بت ها  قا ر
زيادى با ما داشته و روال به اين صورت است كه 
ميزبانى 2 مرحله به يك استان داده مى شود؛ 
اما حقيقت اين است كه براى ميزبانى مرحله 
دوم كه در پاييز برگزار مى شود، با مشكل مالى 
روبه رو هستيم. هزينه ها زياد است و اسپانسر 
هم ورود نكرده است. دراين ميان فقط اداره كل 
ورزش و جوانان استان قول هايى براى حمايت 
ز هزينه هاى مرحله  مالى و تقبل بخشى ا
نخست داده و تنهاحامى ما در اين مدت بوده 
است. در همين دوره 5ميليون تومان جايزه به 
10 نفر برتر رقابت ها پرداخت شد و در مرحله 
فينال حداقل 20ميليون تومان بايد هزينه 
جوايز شود، به جز هزينه هاى اسكان و تغذيه 
فيناليست ها و داوران. اگر در آينده شرايط 
مالى بهبود پيدا كند، شايد فينال كشور نيز در 
مشهد برگزار شود؛ درغير اين صورت به استان 

ديگرى واگذار مى شود.

 جای خالی خراسانی ها در جمع برترین ها

ســان رضوى  رئيس هيئت شطرنج خــرا
همچنين با اشاره به نفرات برگزيده ايران 
در اين دور تصريح كرد: در اين دوره همان 
نتظار مى رفت، توانستند  ملى پوشانى كه ا
عناوين برتر را به دست بياورند؛ البته چهره هاى 
جديد و استعدادهاى خوبى نيز شناخته شدند 
و توانستند مقابل شطرنج بازان برتر كسب 
تجربه كنند. ميترا اصغرزاده از البرز قهرمان 
اين رقابت ها شد، پرنيان قمى از گيلان و هما 
علوى نيز به ترتيب روى سكوى دوم و سوم 
ايستادند. متأسفانه شطرنج بازان خراسانى 
باوجود اينكه عملكرد بسيار خوبى داشتند، در 
دور آخر نتوانستند به مجموع 10 نفر برتر راه 

پيدا كنند.
او ادامه داد: از خراسان رضوى 30 شطرنج باز 
حضور داشتند و با توجه به اينكه رده سنى 
مسابقات آزاد بود، از بازيكن هفت ساله تا بانوى 
چهل وپنج ساله نيز در بين شركت كنندگان 
حضور داشتند. تلاش خود را كرديم تا بهترين 
ميزبان براى بانوان شطرنج باز باشيم كه اين 

موضوع را رئيس فدراسيون تأييد كرد و جزو 
مسابقاتى بود كه هيچ شاكى نداشت و همه چيز 
خوب برگزار شد و حتى براى شطرنج بازان 
استان هاى ديگر به جاى گرفتن خوابگاه هاى 
هفت هشت تخته، هتل مناسبى آماده كرديم.  

پاشانجاتى خاطرنشان كرد: ما در برنامه ريزى ها 
در ابتداى سال98، 2 هدف را تعيين كرديم؛ 
رشد شهرستان ها و نيز ارتقاى بخش بانوان. 
تمام تلاش ما نيز در اين مدت همين اهداف 
بوده است. به همين منظور پيش ازاين دوره، 
نوان  ولين بار مسابقات قهرمانى با بــراى ا
مشهد و خراسان رضوى برگزار شد كه با 
استقبال خوب بانوان روبــه رو شديم. هنوز 
دختران شطرنج باز استان با بهترين هاى ايران 
فاصله دارند، اما به دنبال كاهش اين فاصله ها 
هستيم. درحال حاضر وصال حامدى نيا، دختر 
ملى پوش مشهدى، به همراه روشا اكبرى، 
نايب قهرمان زير 8 سال ايران، نمايندگان 
ــوى در مسابقات قهرمانى  خــراســان رض
نان آسيا هستند. همچنين حامدى نيا  جوا
در مسابقات آزاد بين المللى ابوظبى امارات، 
با افزايش 67واحدى درجه بين المللى، مقام 

هفتم مسابقات را كسب كرد.

پايان رقابت دختران شطرنج باز در غياب ستاره ها
مرحله اول مسابقات قهرمانى كشور شطرنج بانوان كشور به ميزبانى مشهد برگزار شد

برنامه ليگ برتر فوتسال 
بانوان تغيير نكرد

بازگشت پارس آرا
ليگ را چهارده تيمى نگه داشت

درحالى كه با انصراف 2 تيم پارس آراى شيراز و هيئت 
فوتبال تهران از ليگ برتر فوتسال بانوان، مسئولان 
به دنبال برگزارى مجدد قرعه كشى ليگ بودند، اما با 
بازگشت پارس آرا و جايگزين كردن يك تيم ديگر، ليگ 

چهارده تيمى باقى ماند.
صبح روز گذشته جلسه سازمان ليگ فوتسال با حضور 
برخى نمايندگان باشگاه ها و رئيس كميته بانوان سازمان 
ليگ فوتسال برگزار شد كه البته در اين جلسه نماينده 

خراسانى ها به همراه 6 باشگاه ديگر حضور نداشت.
درحالى كه روز پنجشنبه تيم هاى هيئت فوتبال تهران 
و پارس آرا از ليگ فوتسال بانوان حذف شده بودند، اما 
امروز تصميم بر اين شد كه اگر تمام 12تيم حاضر در ليگ 
موافق حضور تيم پارس باشند، اين تيم به ليگ بازگردد كه 
درهمين رابطه رأى گيرى انجام شد و با موافقت همه تيم ها، 
پارس آرا در ليگ حضور خواهد داشت. علاوه براين هيئت 
فوتبال تهران هم قرار است در ليگ با اسم ستارگان دشت 
ورامين شركت كند كه براين اساس ليگ بانوان با 14 تيم 
آغاز مى شود. امتياز تيم صنعت سرد خزر را هم باشگاه سايپا 
خريده است و با امتياز آن در ليگ بانوان شركت مى كند و 

به اين ترتيب ديگر نيازى به قرعه كشى جديد نشد.  
ليگ فوتسال بانوان 13 هفته طول خواهد كشيد و 
سازمان ليگ فوتسال امسال به هر تيم 5 توپ فوتسال 
رايگان داده تا تيم ها مشكلى براى حضور در رقابت ها 
نداشته باشند. هر تيم فقط اجازه دارد تا از 4 بازيكن 
ملى پوش در تركيب خود استفاده كند و سقف قرارداد 
80ميليون است. همچنين  نوان  در ليگ امسال با
بازى ها از جمعه هفته جارى 25مردادماه آغاز مى شود 
و افتتاحيه ليگ در تهران و سارى برگزار مى شود. طبق 
دستورالعمل سازمان ليگ اگر تيمى در اواسط ليگ 
از ادامه كار انصراف بدهد، به ليگ دسته دوم سقوط 
خواهد كرد. براساس برنامه بايد تا سه شنبه اين هفته 
مدارك تيم ها كامل باشد و آى دى كارت بازيكنان و كادر 
فنى تيم ها ازسوى سازمان ليگ داده مى شود. همچنين 
پوشش بازيكنان و كادر فنى در طول بازى هاى ليگ به 

نمايندگان آن ها تذكر داده شد.
با توجه به جابه جايى تيم ها در روز گذشته تغييرى در جدول 
مسابقات براى تيم خراسان ايجاد نشد و تنها بايد به جاى سفر 
به گيلان در تهران به ميدان بروند. تيم هيئت فوتبال خراسان 
رضوى طبق قرعه كشى گذشته در هفته نخست ميزبان 
تيم پويندگان صنعت فجر شيراز است و هفته دوم ميزبان 

ملى حفارى ايران خواهد بود. 

ليبال ايران در مسابقات  دومين بازى تيم ملى وا
انتخابى المپيك توكيو و از گروه E اين رقابت ها ديروز 
در سالن «سيبور آره نا» شهر سن پترزبورگ مقابل 
مكزيك به برترى 3 بر صفر انجاميد. سرمربى اهل 
مونته نگروى تيم ملى ايران با توجه به بازى طولانى 
مقابل كوبا و بازى فوق العاده مهم پيش رو برابر روسيه، 
به تركيب ثابت و هميشگى خود استراحت داد و براى 
شروع دومين بازى در مسابقات انتخابى المپيك مقابل 
مكزيك از جواد كريمى، پوريا يلى، فرهاد قائمى، 
جواد معنوى نژاد، على اصغر مجرد، مسعود غلامى و 

۰۲محمدرضا مؤذن ...

گپ و گفتی با سعید چاه جویی، بازیکن اسبق ابومسلم 
که پی آرزوهایش به شرق آسیا رفته است

۴۷۵

پيروزى آسان
 با تركيب جوان

دعوت دختران دوومیدانی کار 
به تیم ملی جوانان

چهار ورزشكار خراسانى به اردوى تيم ملى دووميدانى جوانان 
دعوت شدند. پس از ارزيابى عملكرد دووميدانى كاران جوان 
كشور و انتخاب برترين ها، از سراسر كشور 47 ورزشكار دختر و 
پسر به تمرينات تيم ملى دعوت شدند كه دراين بين خراسانى ها 
نيز حضور دارند. حديثه رئوف، فاطمه سيماشادكام، تكتم 
دستاربندان و مهلا محروقى، ورزشكاران خراسان رضوى 
هستند. در بخش پسران نيز استان تنها يك نماينده در اردو 
خواهد داشت. تيم ملى بايد خود را براى حضور در مسابقات 
قهرمانى جوانان آسيا در سال2020 آماده و ورزشكاران اعزامى 
را انتخاب كند. اردوى تداركاتى دختران منتخب جوانان از 
17مردادماه به مدت 10روز در ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران 

درحال پيگيرى است.

مسابقات رزم طوس بانوان کشور 
در مشهد

رقابت هاى قهرمانى كشور رزمى گروه رزم طوس بانوان 
25مردادماه به ميزبانى مشهدى ها برگزار مى شود. اين مسابقات 
در بخش هنرهاى رزمى شامل دفاع شخصى و سلاح سرد در 5 رده 
سنى نونهالان، نوجوانان، جوانان، بزرگ سالان و پيش كسوتان 
پيگيرى خواهد شد. ورودى مسابقات 100هزار تومان بوده و هر 
استان در هر وزن تنها يك ورزشكار اعزام مى كند. اين رقابت ها 

صبح جمعه از ساعت10:30 در مشهد آغاز خواهد شد.

تغییر چهارباره نایب رئیس بانوان 
هیئت همگانی استان

رضا آذريان، رئيس هيئت ورزش هاى همگانى خراسان رضوى، 
سميرا دانايى را به عنوان نايب رئيس هيئت استان منصوب كرد. 
اين انتصاب درحالى رقم خورد كه آذريان از اواخر بهمن ماه 
سال95 كه به عنوان سرپرست در هيئت حضور دارد، تابه حال 
چندين بار دست به تغيير نايب رئيس بانوان زده است. در ابتدا 
مرواريد اين عنوان را در اختيار داشت، سپس حاجت طلب 
به عنوان نايب رئيس جديد معرفى شد، پس از چند ماه 
شريعتى جايگزين او شد و حالا در آخرين انتخاب آذريان، 

دانايى عنوان نايب رئيسى هيئت را برعهده گرفته است.

قهرمانی  بدمینتون  استان 
درمسابقات   نونهالان کشور 

مشهد در هفته اخير ميزبان دختران بدمينتون باز نونهال 
كشور بود كه  در بخش تيمى اين رقابت ها، خراسان رضوى 
توانست قهرمان كشور شود. سمنان دوم و تهران و آذربايجان 
مشترك سوم شدند. اين رقابت ها امروز 20مردادماه با برگزارى 
ديدارهاى انفرادى به پايان مى رسد. اين دوره از مسابقات در 

مجموعه ورزشى سجاد مشهد و سالن فخار برگزار شده است. 

  ورزش بانوان    خبر ویژ٠    سرخط خبرها  
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فرقى نمى كند بازوبند 
را من ببندم يا رحمتى

اكبر صادقى معتقد است بستن بازوبند 
كاپيتانى برايش اهميت زيادى ندارد و مهم 

موفقيت تيمش است. كاپيتان جديد 
شهرخودرويى ها كه بعد از رفتن رضا ناصحى 

بازوبند را به دست مى بندد، درباره اينكه...

دست كارى در رأى محروميت 
پرسپوليس و سپاهان
تغيير جادويى در خبر رسمى سايت فدراسيون فوتبال ۰۳

۰۴

با اعلام فدراسيون بسكتبال، 10تيم آماده حضور در ليگ برتر شده اند و تيم بسكتبال آويژه صنعت پارسا مشهد 
هم كه سال گذشته نماينده بسكتبال استان در سوپرليگ بود، امسال هم آمادگى خود را اعلام كرده است. امروز 
پايان مهلت اعلام آمادگى حضور در ليگ برتر بسكتبال است و 10تيم شهردارى گرگان، شهردارى بندرعباس، 
شهردارى قزوين، پتروشيمى بندر امام، نيروى زمينى، آويژه صنعت پارسا مشهد، شيميدر، نفت آبادان، رعد 
پدافند و توفارگان آذرشهر امسال آماده مى شوند كه در ليگ برتر بسكتبال كنار يكديگر رقابت كنند. با اينكه 
هنوز فاصله زيادى تا زمان آغاز رقابت هاى ليگ برتر بسكتبال مانده و تيم ها هنوز فرصت زيادى پيش از آغاز ليگ 

برتر دارند، اما با اعلام آمادگى تيم ها رسما فعاليت هاى نقل وانتقالاتى و آماده سازى تيم ها براى ليگ برتر امسال ...

اعلام آمادگى پارسا در ليگ بسكتبال
مديرعامل پارسا: اعلام آمادگى كرديم ولى تكليفمان 100درصد روشن نيست!

می خواهم 
 خودم را ثابت کنم

۰۴

فرقى نمى كند بازوبند فرقى نمى كند بازوبند 
را من ببندم يا رحمتىرا من ببندم يا رحمتى

۰۴
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  فوتبال جهان  

خط و نشان سیتیزن ها در گام اول

منچسترسيتى در ديدارى پرگل و تماشايى موفق شد در زمين وستهام با 5گل پيروز 
شود و ليگ را با قدرت تمام آغاز كند. مدافع عنوان قهرمانى با اين نتيجه در اولين هفته 
از رقابت هاى اين فصل ليگ برتر براى حريفانش خط و نشان كشيد تا آمادگى بالاى 
خود را به رخ بكشد. در ديگر بازى هاى ديروز هم برايتون در غياب ملى پوش ايرانى 
خود برابر واتفورد با نتيجه 3 بر صفر به برترى رسيد. برنلى هم در زمين خود با 3گل 
ساوتهمپتون را شكست داد و بازى تيم هاى كريستال پالاس با اورتون بدون گل و 

بورنموث با شفيلديونايتد هم يك بر يك مساوى به پايان رسيد. 

پریشیچ در یک قدمی باواریایی ها

منابع معتبر اروپايى خبر دادند مهاجم ملى پوش و كروات اينترميلان براى انتقال 
به بايرن مونيخ موافقت كرده است و حتى يك رسانه از قرض گرفتن وى خبر داد. 
بايرنى ها بعد از مصدوميت «لروى سانه» كه ماه ها طول خواهد كشيد و در اختيار 
منچسترسيتى نخواهد بود،  به تكاپو افتاده اند تا پلان B و C را براى خريد مهاجم 
اجرا كنند. آن ها مصمم بودند حكيم زياش از آژاكس آمستردام را به خدمت 
گيرند، اما اين بازيكن قراردادش را با تيم هلندى تمديد كرد. به همين دليل سراغ 
پلان C رفته  و خواهان ايوان پريشيچ شده اند. روزنامه گاتزتادلواسپورت و سايت 
جيان لوكا دى ماريتزيو، امروز گزارش كردند كه بازيكن كروات موافقتش را براى 
حضور در تيم مونيخى اعلام كرده است. به همين دليل قهرمان بوندس ليگا براى 

در اختيارگرفتن فوروارد سى ساله با باشگاه اينتر وارد مذاكره شد. 

میلان به دنبال گلر رئال

باشگاه ميلان ايتاليا اين روزها به دنبال يافتن رقيبى براى دوناروما مى باشد. دوناروما 
فصل گذشته روزهاى پرفراز و نشيبى را در تركيب روسونرى سپرى كرد و به گفته 
بسيارى از كارشناسان ايتاليايى دليل اين موضوع مى تواند نبود يك رقيب شش دانگ 
براى رقابت با او باشد. بنا به گزارش گاتزتادلواسپورت، باشگاه ميلان به دنبال جذب 
يكى از  2دروازه بان كنونى رئال مادريد براى پر كردن اين خلأ مى باشد. اين روزنامه 
در گزارش ديروز خود از علاقه ميلان به عقد قرارداد قرضى با لونين، دروازه بان جوان 

اوكراينى رئال يا خريد دائمى و قطعى كيلور ناواس پرده برداشته است. 

  فوتبال ایران  

کفاشیان پستش را از دست داد

رئيس جديد هيئت مديره باشگاه مس كرمان  منصوب شد. طى حكمى از اردشير 
سعدمحمدى، رئيس شركت صنايع مس ايران، سيدابوالحسن مهدوى كه سابقه 
2دهه مديركلى اداره ورزش وجوانان استان كرمان را برعهده دارد، به عنوان رئيس 
هيئت مديره باشگاه مس كرمان منصوب شد. مهدوى سابقه رياست فدراسيون 
هندبال و همچنين هيئت مديره باشگاه مس كرمان را در كارنامه خود دارد. او در 
سال هاى اخير عضو كميته ملى المپيك نيز بوده است.على كفاشيان بر اساس 
حكم كميته اخلاق 5سال از فعاليت هاى فوتبالى محروم شده است؛ هرچند كه 
پرونده او و عباس ترابيان در كميته استيناف در دست بررسى است و ممكن است 

در آينده رأى صادرشده تغيير كند. 

صعود مس سونگون به یک چهارم آسیا

تيم فوتسال مس سونگون با پيروزى مقابل نماينده امارات صعودش به يك چهارم 
نهايى مسابقات فوتسال قهرمانى باشگاه هاى آسيا را قطعى كرد. نماينده كشورمان در 
دومين ديدار مرحله گروهى مسابقات فوتسال قهرمانى باشگاه هاى آسيا از ساعت17 
ديروز در تايلند به مصاف تيم الظفره امارات رفت كه اين ديدار با پيروزى 5 بر صفر تيم 
مس سونگون به پايان رسيد. در اين ديدار محمد شجرى، مهدى جاويد (2گل)، عليرضا 
وفايى و فرهاد فخيم براى تيم مس گل زنى كردند. با اين نتيجه شاگردان اسماعيل 
تقى پور با 6 امتياز در صدر جدول گروه D جاى گرفتند و همراه با تيم ناگويااوشنز ژاپن 

صعودشان به مرحله يك چهارم نهايى مسابقات را مسجل كردند. 

سقوط باشگاه های ایرانی در رنکینگ جهانی

باشگاه هاى ايرانى با سقوط درخور توجهى در رنكينگ هاى جهانى مواجه شده اند. 
طبق رتبه بندى وب سايت كلاب ورلد رنكينگ، باشگاه بارسلونا در صدر بهترين 
تيم هاى جهان است. در ليگ ايران پرسپوليس همچنان در رتبه نخست جاى دارد، اما 
نسبت به ماه قبل 6 رده سقوط را تجربه كرده و حالا در رده 194 قرار گرفته است. دومين 
تيم ايرانى ذوب آهن است. تيم عليرضا منصوريان بعد از اوج گيرى در ليگ و كسب نتايج 
خوب در آسيا توانست جاى استقلال را بگيرد، اما شكست برابر الاتحاد باعث شد تا اين 

تيم نيز به رده 273 سقوط كند. 

هافبك باشگاه استقلال مى گويد اين تيم 
هميشه براى قهرمان شدن در ليگ  برتر 
شركت مى كند. فرشيد باقرى درباره شرايط 
فــردى خــودش بعد از پشت سرگذاشتن 
دوران مصدوميت گفت: به بهبودى خوبى 
رسيده ام و الان مشكل خاصى ندارم و از نظر 
بدنى خودم را در حالت ايده آلى نگه داشتم. 
در اين چندروز كه به تيم اضافه شدم، تمرينات 
بسيار خوبى داشتيم و با يك كادر فنى و كادر 
بدن سازى حرفه اى آمادگى خود را براى 

مسابقات ليگ برتر به دست مى آوريم. او 
درباره حضور آندره آ استراماچونى به عنوان 
سرمربى باشگاه استقلال خاطرنشان كرد:  
فكر مى كنم كسى كه در ساليان اخير در 

اينتر مربيگرى كرده است،  احتياجى 
ــدارد و  به تعريف وتمجيد ن

نيازى نيست درباره او نظر 
داده شود. او يك آدم 

ــت و  ــه اى اس ــرف ح
همه چيز روى نظم 

درست و به روز 
در تيم پيش 
مــى رود. تيم 
ت  ينا تمر
ــى  ــوبـ خـ

پـــشـــت ســـر 
گذاشته است و من 
نظم و برنامه ريزى 
دقيق را در تمرينات 
ــاس كــردم. ــس اح
ه  شگا با فبك  ها

ــاره قرعه كشى ليگ برتر و  استقلال درب
مشخص شدن حريفان استقلال و همچنين 
دشــواربــودن حريف هاى پرسپوليس در 
هفته هاى ابتدايى اظهار كرد:  درباره قرعه هاى 
ليگ از الان نمى توان اظهارنظر كرد. بايد چند 
هفته بگذرد و آن موقع است كه قدرت تيم ها 
مشخص مى شود. از الان نمى توان گفت 
چه تيمى ضعيف و چه تيمى قوى است كه 
بخواهيم درباره آن ها صحبت كنيم. باقرى 
افزود: ما اين تجربه ها را از سال 
ــم  گذشته به دســت آوردي
كه بايد اول فصل امتيازات 
ــادى جمع كنيم و نبايد  زي
هفته هاى ابتدايى فصل امتياز 
از دست بدهيم و با توجه به كادر 
فنى حرفه اى كه داريم و با توجه 
به تجربه اى كه به دست آورديم،  
مى توانيم قوى تر و بهتر كارمان را 
در ليگ برتر آغاز كنيم. او در پايان 
گفت: امسال تمرينات استقلال 
خيلى بابرنامه تر و منظم تر نسبت 
به فصل هاى گذشته آغاز شد و 
همين موجب مى شود كه ما به 
شروع فصل خيلى اميدوار 
ــم.  ــي ــاش ب
ل  ستقلا ا
هميــشه 
بـــــــــراى 
قهرمان شدن در ليگ 
شركت مى كند و غير از اين 

نيست.

 تمرينات منظم ترى 
نسبت به قبل داشتيم

باقرى: استقلال هميشه براى قهرمان شدن در ليگ شركت مى كند

مدافع سابق تيم فوتبال ضمن انتقاد از 
مسئولان باشگاه استقلال كه مطالبات وى 
را پرداخت نكرده اند، دربــاره صحبت هاى 
اميرحسين فتحى در جمع بازيكنان اين تيم 
گفت: شنيده ام فتحى در جمع بازيكنان 
مدعى شده كه آن ها بايد 3 جام بگيرند و انتظار 
هواداران از بازيكنان كسب 3 جام است. ظاهرا 
آقاى فتحى يارگيرى بقيه تيم ها را نديده 
است و مثل اينكه فراموش كرده 15 بازيكن 

اصلى تيمش جدا شده اند؛ البته شايد 
او تصور كرده چون استراماچونى را 
آورده است، اين مربى ايتاليايى عصاى 
جادويى دارد و با عصا جام مى گيرد. 
عمران زاده همچنين گفت: شنيده ام 

ــاى فتحى به بازيكنان  آق
استقلال چك داده كه 

دستش درد نكند، 
اما هنوز كه هنوز 
اســت مى خواهد 
با ما توافق كند. 
ــت  ــاس ــال ه س
اســتــقــلال  ز  ا
ــارم،  ــك ــب ــل ط
ســرم را جلوى 
ــوپ گذاشتم،  ت

ســـر وصـــورتـــم 
ــاره شــد، خــون از  پ

ســروكــلــه  ام در هر 
بازى مى ريخت كه البته 

با افتخار اين كارها را انجام 
داده ام،  ولى يك سال است 

من را سر كار گذاشته اند. مدافع سابق استقلال 
در ادامه افزود:  امير قلعه نويى ركورددار گرفتن 
جام در ايران هيچ وقت ادعا نمى كند كه امسال 
تيمش بايد جام بگيرد. هــواداران استقلال 
هم به اين مديريت دل نبندند. اين مديريت 
ضعيف ترين مديريت تاريخ باشگاه استقلال 
است. شخصى به نام چاردلى سال هاست در 
آكادمى باشگاه استقلال حضور دارد. اين آقا 
در زمان صادق ورمزيار، محمد مؤمنى و حالا 
هم با حضور آقاى حاجيلو در تيم هاى 
آكادمى حضور دارد. سؤال من اين 
است كه اين شخص كيست كه در 
همه دوران مديريتى در آكادمى حضور 
دارد؟ استقلال 200 پيش كسوت دارد 
كه پشت خط هستند،  اما اين آقا  
در تيم هاى پايه فعاليت 
مى كند. عمران زاده در 
فتحى  گفت:  يان  پا
يادش باشد كه 15 
روز ديگر بايد براى 
ى  فه ا حر ز  مجو
اقــــدام كــنــد و 
آن وقت رفتار من 
را هم مى بيند. 
فتحى خيال كرده 
استقلال شهردارى 
اســت و ايــن تيم را 
مى تواند مثل شهردارى 
اداره كند، اما نه! استقلال 
شهردارى نيست كه صداى 

چيزى در آن درنيايد. 

استقلال را با شهردارى 
اشتباه گرفته اند!

عمران زاده: فتحى خيال كرده استراماچونى با عصاى جادويى جام مى گيرد

رأى محروميت تماشاگران پرسپوليس و 
سپاهان از حضور در يك بازى اين تيم، به شكل 
عجيبى با تغيير در سايت فدراسيون تبديل 
به «تعليقى به مدت شش ماه» شده است. 
حواشى ديدار پرسپوليس و سپاهان و جنجال 
روى سكوها درنهايت با حكم كميته انضباطى 
فدراسيون فوتبال و محروميت 2 باشگاه، 

بازيكنان و مربيان همراه شده بود.
در بخشى از احكام، باشگاه پرسپوليس طبق 
آنچه در سايت فدراسيون فوتبال آمده بود: 
«به دليل پرتاب اشياى محترقه، استفاده از ليزر 
و شعارهاى موهن و تحريك تماشاگران تيم 
مقابل به پرداخت 100ميليون تومان جريمه 
نقدى محكوم شد. همچنين تماشاگران اين 
تيم از حضور در يك مسابقه از همراهى تيم خود 
محروم هستند. گفتنى است اين رأى قابل 

تجديدنظر است.»
اين حكم به منزله محروميت پرسپوليس از 
انجام بازى افتتاحيه ليگ در فصل نوزدهم با 
حضور هوادارانش بود. اما در اتفاقى عجيب 
بعد از اينكه سايت پرسپوليس ظهر ديروز روى 
خروجى خود خبرى مبنى بر تعليقى بودن اين 
حكم آورده بود و مدعى شد كه هوادارانش قادر 
خواهند بود در بازى با پارس جنوبى جم در 
ورزشگاه حضور يابند، مراجعه مجدد به سايت 
فدراسيون فوتبال و كليك روى خبر قبلى 
درخصوص اين حكم، نشان از ويرايش عجيبى 
مى داد. در حكمى كه مشخص است ويرايش 
شده و دراين زمينه روى صفحه قرار گرفته، 
آمده است: «پرپسوليس به دليل پرتاب اشياى 
محترقه، استفاده از ليزر و شعارهاى موهن و 
تحريك تماشاگران تيم مقابل به پرداخت 
1,000,000,000ريال جريمه نقدى محكوم 
شد. همچنين تماشاگران اين تيم از حضور در 

يك مسابقه از همراهى تيم خود محروم هستند 
(اين محروميت به صورت تعليقى به مدت 6 ماه 

است)».
در ويرايش اين حكم كه مشخص است كاملا 
سريع صورت گرفته، حتى نام پرسپوليس نيز 
با غلط املايى نگاشته شده و حكم صادرشده 
نيز با تغييرات زيادى همراه بوده است. حكم 
جريمه مالى صدميليونى به قوت خود باقى 
مانده و البته درخصوص حضور هــواداران 
كه در حكم قبلى با محروميت و البته تبصره 
تجديدنظر همراه بوده، اين بار از تعليقى و 

به مدت 6ماه استفاده شده است.
اين اما پايان ماجرا نبوده و كميته انضباطى 
ــواداران  در حكم مربوط به محروميت ه
سپاهان نيز همين رويه را به كار گرفته و اين 
باشگاه نيز كه طبق حكم قبلى با محروميت 
يك جلسه اى از همراهى هوادارانش مواجه بود 
و همانند پرسپوليس مى توانست نسبت به آن 
تجديدنظر بخواهد، طى ويرايش صورت گرفته 
با محروميت تعليقى يك جلسه اى به مدت 6 

ماه مواجه شده است.
نكته عجيب اما اينجاست كه حتى در صورت 
اعتراض 2 باشگاه سپاهان و پرسپوليس 
به موضوع حكم كه طبق همان آراى قبلى 
با تشخيص قابليت تجديدنظر همراه بود، 
اين بار بدون اطلاع و البته اعلام آراى جديد 
در خبرى جداگانه، همان خبر ويرايش شده 
و اطلاع رسانى به شكل كامل صورت نگرفته 
است. درحالى كه پيش از اين نيز شائبه هايى 
درباره پاك كردن محروميت و كارت هاى زرد 
با كليدواژه پاك كن جادويى و البته كشوى 
جادويى همراه بود، اين بار بايد ديد ويرايش 
جادويى با چه پاسخ و توضيحى همراه خواهد 

بود. 

باشگاه الاهلى قطر با يك بازيكن استراليايى 
به توافق نهايى رسيد و به احتمال خيلى زياد 
او جايگزين اميد ابراهيمى خواهد شد. الراى 
قطر نوشت: اميد ابراهيمى در فصل نخست 
حضور خود در الاهلى عملكرد بسيار خوبى 
از خود نشان داد. اين بازيكن ايرانى قراردادى 
دوساله با الاهلى دارد، اما ظاهرا اين باشگاه 
قطرى به دنبال فسخ قرارداد با اوست. روزنامه 
الراى در شماره ديروز خود نوشت كه باشگاه 
الاهلى با شين لورى، بازيكن استراليايى، 
به توافق نهايى رسيده و اين بازيكن براى 
حضور در تست پزشكى الاهلى وارد قطر 
شده است. اين روزنامه نوشت كه سهميه 
بازيكنان خارجى الاهلى تكميل شده و با 
توجه به اينكه لورى بازيكن آسيايى است، در 
صورت عقد قرارداد با او به احتمال خيلى زياد 
جايگزين اميد ابراهيمى خواهد شد. الاهلى كه 
به تازگى اردوى خارجى خود را براى حضور در 
رقابت هاى اين فصل به اتمام رسانده است، از 
5 بازيكن خارجى در تركيب خود بهره مى برد. 
ماتياس هرناندز بازيكن سابق زسكامسكو، 
محمد ديامى سنگالى، نبيل الزهر از المغرب، 
اميد ابراهيمى از ايران و هرنان از پاراگوئه. با 
توجه به تكميل بودن سهميه هاى تيم فوتبال 
الاهلى، اين مدافع جانشين اميد ابراهيمى 

(سهميه آسيايى الاهلى) مى شود.
 گزینه های پیش روی امید

با نمايشى كه اميد ابراهيمى در ليگ قطر 
داشت، احتمالا اين بازيكن در ليگ قطر 

مى ماند و با تيم ديگرى به توافق خواهد رسيد. 
شنيده شده خود اميد هم علاقه مند به ادامه 
حضور در قطر است؛ اما بعيد نيست تيم هاى 
ايرانى هم در اين مدت اقدام كنند و براى خريد 
ابراهيمى دست به كار شوند. اميد در صورت 

بازگشت به ليگ ايران هم چند گزينه دارد.
قطعا گزينه نخست اميد ابراهيمى براى 
بازگشت به فوتبال ايران، استقلال است؛ تيمى 
كه در پست هافبك دفاعى با ترافيك بازيكن 
مواجه شده، ولى با توجه به اينكه همچنان 
ليست اين تيم براى خريد بازيكن جاى خالى 
دارد، در صورت علاقه اميد، استراماچونى 
مى تواند او را در تركيب تيمش، جلوتر از ساير 

نفرات قرار دهد.
سپاهان ديگرتيمى است كه نشان داده است 
براى خريد چنين بازيكن هايى پيش قدم 
مى شود. اميد سابقه بــازى در سپاهان و 
همچنين شاگردى امير قلعه نويى را دارد 
و شايد اين تجربه، او را به اصفهان بكشاند. 
همچنين تنهاهافبك دفاعى قابل اتكاى 
قلعه نويى، مهدى كيانى اســت؛ بازيكن 
 سى وسه ساله اى كه خريد اميد ابراهيمى 

مى تواند كمك زيادى به او بكند.
تراكتور با خريد رضا اسدى و حضور اكبر 
ايمانى و احسان حاج صفى در اين پست بعيد 
است كه براى خريد اميد اقدام كند. همچنين 
خود ابراهيمى هم احتمالا به تيم هايى مانند 
پرسپوليس نرود و گزينه هايش محدودتر 

مى شود.  

دومين بازى تيم ملى واليبال 
نتخابى  بقات ا ــران در مسا ي ا
المپيك توكيو و از گروه E اين 
ــروز در سالن  رقــابــت هــا ديـ
ــا» شهر سن پترزبورگ مقابل  «سيبور آره ن
مكزيك به برترى 3 بر صفر انجاميد. سرمربى اهل 
مونته نگروى تيم ملى ايران با توجه به بازى 
طولانى مقابل كوبا و بازى فوق العاده مهم پيش رو 
برابر روسيه، به تركيب ثابت و هميشگى خود 
استراحت داد و براى شروع دومين بازى در 
مسابقات انتخابى المپيك مقابل مكزيك از جواد 
د  ا جو ئمى،  قا د  ها فر يلى،  يا  ر پو يمى،  كر
معنوى نژاد، على اصغر مجرد، مسعود غلامى و 
محمدرضا مؤذن (ليبرو) استفاده كرد. فاصله 
سطح و تجربه 2تيم در حدى بود كه نبايد توقع 
مقاومت چندانى از تيم مكزيك حتى مقابل تيم 
دوم ايران را داشت. شاگردان كولاكوويچ در ست 
نخست با ارائه يك بازى برتر در حمله و دفاع با 
نتيجه 25 بر 18 به پيروزى رسيدند. بازيكنان 
مكزيك در ست دوم، عملكرد بهترى داشتند و پا 
به پاى تيم ايران امتياز گرفتند. از حرص خوردن 
سرمربى مكزيك مشخص بود كه انتظار داشت 
شاگردانش حداقل يك ست را به خود اختصاص 
دهند. كولاكوويچ هم در مقابل به شاگردانش 
ــدون اســتــرس تعويض شــدن،  اجـــازه داد ب
برنامه هاى خود را در زمين پياده كنند. تيم ايران 
در ست دوم نيز با نتيجه 25 بر 21 مقابل مكزيك 
به پيروزى رسيد. مكزيكى ها در ست سوم نيز 
عملكرد قابل قبولى در حمله داشتند و حتى در 
فتادند، اما  ــران هم پيش ا ي ز ا بتداى ست ا ا
اسپك هاى پوريا يلى در كنار جواد معنوى نژاد، 
برترى را به نفع تيم ايران رقم زد. مكزيك در 
حالت عادى به هيچ عنوان در حدى نبود كه بتواند 
براى تيم ايران مشكلى ايجاد كند، ولى بازى با اين 
تيم، محكى مناسب و تا حدى جدى براى 

بازيكنانى بود كه به آن ها بازى چندانى نرسيده 
بود. تلاش بازيكنان مكزيك تا لحظات پايانى 
بازى ادامه داشت و آن ها تمام سعى خود را كردند 
تا حداقل برنده يك ست باشند، اما در نهايت 25 
بر 27 باختند. تيم ملى ايران در بازى سوم و 
پايانى خود در اين چارچوب از ساعت 20:30 

امروز به مصاف روسيه مى رود.

  یلی، امتیازآورترین بازیکن ایران
در پايان اين مسابقه پوريا يلى، پشت خط زن تيم 
ملى واليبال ايران، توانست به تنهايى 20امتياز 
براى ايران كسب كند و عنوان امتيازآورترين 

بازيكن ميدان را به خود اختصاص دهد. پس از 
وى محمدجواد معنوى نژاد موفق شد 15امتياز 
براى ايران كسب كند. تيم ايران در اين مسابقه 
44امتياز از اسپك، 7امتياز از دفاع روى تور، 
4امتياز از سرويس و 22امتياز از اشتباهات 
مكزيك كسب كرد. در مقابل مكزيكى ها هم 

40امتياز از اسپك، 2امتياز از دفاع روى تور، 
3امتياز از سرويس و 19امتياز از اشتباهات ايران 

به دست آوردند.

 کولاکوویچ: تمام بازیکنانم خوب بودند
ليبال  ايگور كولاكوويچ، سرمربى تيم ملى وا
ايران، بعد از پيروزى 3 بر صفر مقابل مكزيك 
2020 اظهار  لمپيك  نتخابى ا بقات ا در مسا
كرد: اين ديدار فرصتى بود براى بازيكنانى كه 
بيشتر اوقات روى نيمكت حضور داشتند. ما 
خيلى خوب بازى كرديم، اما مكزيك در ست 
سوم سرويس هاى ريسكى زد و بازى نزديك شد. 
اين خيلى خوب بود كه ما در اواخر ست استرس 
نداشتيم و توانستيم بازى را مديريت كنيم و در 
نهايت توانستيم بازى را به سود خود خاتمه دهيم. 
ليبال كشورمان درباره  سرمربى تيم ملى وا
عملكرد بازيكنان در اين ديدار اضافه كرد: تمام 
بازيكنانم خوب بودند. جواد كريمى خيلى خوب 
پاس داد و جواد معنوى نژاد در حمله خوب بود و 
قائمى باتجربه ترين بازيكنمان بود كه در لحظات 
حساس به ما كمك كرد. مؤذن خيلى خيلى خوب 
بود و عملكرد خوبى در دريافت و توپ گيرى 
داشت. مجرد در دفاع عالى بود و غلامى نيز در 
لحظات حساس عملكرد خوبى داشت. يلى خيلى 
خيلى خوب و امتيازآورترين بازيكن ما بود و 
در حمله عملكردى عالى داشت. براى من تمام 
بازيكنان خوب بودند. بازيكنانى كه كمتر بازى 
كرده بودند، امروز از فرصت خود استفاده كردند 
و نمايش خوبى داشتند. او در پايان صحبت هاى 
خود درباره ديدار با روسيه گفت: فردا روز بزرگى 
براى ماست و بازى مهمى با روسيه داريم. روسيه 
تيم قدرتمندى است و كار سختى برابر اين تيم 
داريم. ما تلاش خود را مى كنيم و اميدوار هستيم. 
اگر آن ها از فرم خود دور باشند و ما كم اشتباه 

كنيم، مى توانيم برنده مسابقه باشيم.

دست كارى در رأى محروميت 
پرسپوليس و سپاهان

تغيير جادويى در خبر رسمى سايت فدراسيون فوتبال

آينده نامعلوم هافبك تيم ملى فوتبال
 الاهلى در پست اميد ابراهيمى بازيكن خريد

پيروزى آسان با تركيب جوان

اینترمیلان

 Inter
خوشامدگویی گرم

رونالدو

Ronaldo
سرانجام به استکهلم رسیدیم

چلسی

 Chelsea
رحم  داشته باش آنتونیو

میلان

Milan
۴۶ سال پیش در چنین روزی 
یک ابرقهرمان واقعی متولد 
شد

مگوایر

Maguire
نمی توانم برای بازی در تئاتر 
رؤیاها صبر کنم؛ جایی که 
اسطوره های بزرگ مانند 
کانتونا بازی کرده اند

برترى قاطع شاگردان كولاكوويچ در دومين گام صعود به المپيك
بدن سازى حرفه اى آمادگى خود را براى 

مسابقات ليگ برتر به دست مى آوريم. او 
درباره حضور آندره آ استراماچونى به عنوان 
سرمربى باشگاه استقلال خاطرنشان كرد:  
فكر مى كنم كسى كه در ساليان اخير در 

اينتر مربيگرى كرده است،  احتياجى 
ــدارد و  به تعريف وتمجيد ن

نيازى نيست درباره او نظر 
داده شود. او يك آدم 

ــت و  ــه اى اس ــرف ح
همه چيز روى نظم 

درست و به روز 
در تيم پيش 
مــى رود. تيم 
ت  ينا تمر
ــى  ــوبـ خـ

پـــشـــت ســـر 
گذاشته است و من 
نظم و برنامه ريزى 
دقيق را در تمرينات 
ــاس كــردم. ــس اح
ه  شگا با فبك  ها

افزود: ما اين تجربه ها را از سال 
ــم  گذشته به دســت آوردي
كه بايد اول فصل امتيازات 
ــادى جمع كنيم و نبايد  زي
هفته هاى ابتدايى فصل امتياز 
از دست بدهيم و با توجه به كادر 
فنى حرفه اى كه داريم و با توجه 
به تجربه اى كه به دست آورديم،  
مى توانيم قوى تر و بهتر كارمان را 
در ليگ برتر آغاز كنيم. او در پايان 
گفت: امسال تمرينات استقلال 
خيلى بابرنامه تر و منظم تر نسبت 
به فصل هاى گذشته آغاز شد و 
همين موجب مى شود كه ما به 
شروع فصل خيلى اميدوار 
ــم.  ــي ــاش ب
ل  ستقلا ا
هميــشه 
بـــــــــراى 
قهرمان شدن در ليگ 
شركت مى كند و غير از اين 

نيست.

پيشـنهاد نجومى رئـال بـه نيمـار و توافق 
دردسـترس ايـن باشـگاه بـا پى اس جى، 
باعث شـده اسـت تا همه چيـز حكايت از 
انتقـال قريب الوقـوع سـتاره برزيلـى به 

مادريد داشته باشد.
هـر روز كـه سـپرى مى شـود، نيمـار خـود را بـه رئـال 
نزديك تـر از بارسـا مى بينـد و گزينـه انتقال بـه پايتخت 
اسـپانيا را محقق تـر ارزيابـى مى كنـد. اگـر تـا يـك 
مـاه پيـش پيشـنهاد رئـال بـه پى اس جـى يـك توهـم 
و خيـال بـه نظـر مى رسـيد، حـالا خـود نيمـار هـم اين 
خبـر را دريافـت كرده اسـت كه بر اسـاس ادعـاى آاس و 
گلوبواسـپورته، سـران رئـال از چند روز گذشـته در حال 

مذاكـره بـا پى اس جـى هسـتند.
گفتـه مى شـود فلورنتينـو پـرز، رئيـس رئـال، هرگـز 
بـدون هماهنگـى با ناصـر الخليفى بـا نيمـار وارد مذاكره 
نمى شـود، ولـى اخبـار موثـق حكايـت از ايـن دارند كه 
گفت وگو هـا بـا نيمـار هـم شـروع شـده؛ امـا سـتاره 

برزيلـى هنـوز پاسـخ روشـنى نداده اسـت.
هـدف اول نيمـار جدايـى از پى اس جـى اسـت و هرچند 
تمايـل دارد تـا بـه بارسـلونا برگـردد، امـا هرگز پاسـخ 
مثبـت بـه پيشـنهاد رئـال را منتفـى نمى دانـد. 
نيمـار اين روزهـا منتظـر تحركـى ازسـوى 
بارسلوناسـت؛ امـا اختلافـات شـديد بيـن 
سران 2 باشـگاه باعث شـده تا مذاكرات، 
شروع نشـده ازسـوى پى اس جـى 
بلوكـه شـوند و نيمـار اطـلاع داده 
اسـت كـه تـا ابـد منتظر بارسـا 

نخواهـد مانـد.
در چنين شـرايطى اسـپورت 
خبـر مى دهـد كـه پـرز 

بـه نيمـار پيشـنهاد قـراردادى پنج سـاله و دسـتمزد 
سـالانه 40ميليون يورويـى داده اسـت كـه 3 ميليـون 
يورو بيشـتر از دسـتمزد دريافتـى فعلـى او از پى اس جى 
اسـت و 16ميليون يورو بيشـتر از دسـتمزد پيشـنهادى 
بارسـلونا. پـرز حاضر اسـت در 5 سـال 200ميليـون يورو 
بـه نيمـار دسـتمزد بدهـد و به اين شـكل فقـدان حضور 
رونالـدو را جبـران كند. بـا وجـود دريافت اين پيشـنهاد 
اما نيمـار هنوز قـراردادى با رئـال امضا نكـرده و همچنان 
منتظـر بارسلوناسـت. او دوسـت دارد يـك بـار ديگـر 
بـا مسـى و سـوارز هم تيمى شـود و بهتريـن روزهـاى 
دوران فوتبالـش را تكـرار كنـد؛ ولـى همچنيـن به خوبى 
مى داند كـه بـراى نجـات از دسـت پى اس جـى مى تواند 
عـلاوه بـر بارسـا روى رئال هـم حسـاب كنـد. روى كاغذ 
و درحال حاضـر نيمـار بـه رئال مادريـد نزديك تـر بـه 
نظـر مى رسـد. روابـط بسـيار خـوب رئـال و پى اس جى 
ايـن اجـازه را بـه كهكشـانى ها مى دهـد تا دسـت بالاتر 
را نسـبت بـه بارسـا داشـته باشـند. رئـال مى توانـد در 
پروسـه جـذب نيمـار بازيكنانـى چـون كيلـور نـاواس، 
خامـس، ماريانـو و گرت بيـل را وارد كنـد؛ درحالى كـه 
پى اس جـى حتـى حاضـر به مبادلـه بازيكـن با بارسـلونا 

نيسـت.
بارسـلونا در سـوى ديگـر بـه ايـن اميـد دارد كـه نيمـار 
علنـا از تمايلـش بـراى جدايـى از پى اس جى و بازگشـت 
بـه نيوكمپ صحبـت كند. حتى جـرارد پيكه در نشسـت 
خبـرى چند روز پيـش خود از نيمار خواسـت تا خواسـته 
خـود را صراحتـا بيان كنـد، اتفاقى كـه رخ نخواهـد داد و 
نيمار به اين خواسـته پاسـخ منفى داده اسـت؛ چراكه او از 
اين بيـم دارد كـه درنهايت مذاكـرات بارسـا و پى اس جى 
بـه نتيجه نرسـد و دراين صورت شـانس پيوسـتن به رئال 
را هـم از دسـت بدهد. نيمـار هرگز دوسـت نـدارد گزينه 

رئال بـراى او منتفى شـود و اگـر صراحتـا از تمايلش براى 
پيوسـتن بـه بارسـا صحبت كنـد، رئـال قطعا از جـذب او 

انصراف خواهـد داد.

  در حال حاضر و طبق ادعای موندودپورتیوو، برای او ٤ گزینه 

موجود است.
ابتـدا اينكـه در پى اس جـى بماند و يك سـال ديگـر براى 
جدايـى صبر كنـد. توماس توخـل، سـرمربى پى اس جى، 
هرگـز در نشسـت هاى خبـرى خـود از جدايـى نيمـار 
صحبـت نكـرده اسـت. او نيمـار را همچنـان بازيكن خود 
مى دانـد و روى او حسـاب مى كنـد؛ امـا سـتاره برزيلـى 
كـه در يـك سـال گذشـته شـاهد پيشـرفت فوق العاده 
امباپـه بـوده، خطـر ازدسـت دادن جايـگاه شـماره يك 
خـود را بيش از هميشـه حـس مى كنـد. نيمار اگـر بماند، 
بايـد فصـل پيـش رو بـراى حفـظ جايگاهـش بجنگـد و 
رقابتـى سـخت بـا امباپـه خواهـد داشـت. اينكـه او در 
تيمى كـه علاقـه اى بـه بـازى در آن نـدارد، بتوانـد همـه 
توانايى هايش را نشـان دهـد، يكى از ترديدهـاى موجود 
اسـت. گزينه دوم بـراى نيمار، پيوسـتن به بارسلوناسـت 
و همـه مى دانيـم كـه اين بازگشـت چـه دشـوارى هايى 
دارد. پى اس جـى علاقـه اى بـراى مذاكره به بارسـا ندارد 
و بارسـا هـم بـراى جـذب نيمـار تنهـا بـه جا به جايـى 

بازيكـن فكـر مى كنـد. باشـگاه كاتـالان حاضر نيسـت 
رقمـى  بيشـتر از 170ميليـون يـورو را پرداخت كنـد و در 
صـورت معاوضـه بازيكـن، نمى خواهـد رقـم نهايـى از 
170 فراتـر بـرود؛ راهبـردى كـه پى اس جى بـا آن مخالف 

اسـت و تمـام راه را به روى بارسـلونا بسـته اسـت.
بارسـلونا و اخيـرا پيكـه در نشسـتى خبـرى صراحتـا 
از نيمـار خواسـته بودنـد كـه تمايلـش بـراى جدايـى را 
به صـورت علنـى اعـلام كند؛ امـا پاسـخ سـتاره برزيلى 
بـه ايـن درخواسـت منفى بـود و بسـيار بعيد اسـت كه او 
ايـن خواسـته را اجابـت كنـد. گزينـه سـوم رئال مادريد 
اسـت. رئالى هـا كـه تابه اينجـا بـراى جـذب 5 بازيكـن 
303ميليـون يـورو هزينـه كرده انـد، پـس از شكسـت 
در جـذب پـل پوگبـا حـالا بـه يـك خريـد كهكشـانى 
بزرگ تـر يعنـى نيمار فكـر مى كنند. ايـن البتـه منافاتى 
با جـذب يك  هافبـك ديگر نخواهد داشـت و فـان دبيك 
و اريكسـن همچنان شـانس پيوسـتن بـه رئـال را دارند. 
رئـال از سـال2013 به دنبـال نيمار اسـت و حـالا بهترين 
فرصت را بـراى جذب سـتاره برزيلى مى بينـد. بايد توجه 
داشـت كه انتقال نيمـار به رئـال، آينده وينيسـيوس را با 
ابهـام مواجه خواهـد كرد. همچنين مشـخص نيسـت كه 
پسـت ادن هـازارد كـه فعـلا بال چپ اسـت، دسـتخوش 
چـه تغييراتـى خواهـد شـد. رئـال بـا جـذب نيمـار، 

بزرگـى  نتقالاتـى  نقل وا به طور قطـع ضرب شسـت 
را نشـان خواهـد داد؛ حتـى در بارسـلونا هـم احتمـال 

پيوسـتن نيمـار بـه رئـال را كامـلا واقعـى مى دانند.
ديگرگزينـه نيمـار، پيوسـتن بـه يوونتـوس اسـت. بـا 
بسته شـدن پنجـره جـذب بازيكـن در انگليـس و پـس 
از اينكـه بايـرن از ارائـه پيشـنهاد بـه نيمـار خـوددارى 
كـرد و اگر بارسـا و رئـال را هم كنـار بگذاريـم، يوونتوس 
تنهاتيمـى  در ايتاليـا بـه نظر مى رسـد كـه توانايى جذب 
نيمـار را دارد؛ به ويـژه كه با تغييـرات در قوانيـن مالياتى، 
حالا سـرى آ بـه بهشـت مالياتـى فوتباليسـت ها تبديل 
شـده اسـت. آن هـا تنهـا بـراى 30درصـد از حـق پخش 
تصويـرى و درآمدهـاى فوتبالـى خـود ماليـات پرداخت 
مى كننـد. ايـن يكـى از دلايـل مهـم پيوسـتن رونالدو و 
دى ليخـت بـه يوونتـوس بـود. بـه ياد داشـته باشـيم كه 
اخيـرا اداره ماليـات اسـپانيا از نيمار تقاضـاى 35ميليون 
يـورو كرده اسـت و پرونـده اى در هميـن زمينه باز شـده 
اسـت. بااين حال نيمار دوسـت دارد بـه فوتبال اسـپانيا، 

جايـى كـه در آن خوش حـال بـود، برگردد.
بـا ارزيابـى همـه گزينه هـا فعـلا اين گونـه بـه نظـر 
مى رسـد كـه شـانس پيوسـتن نيمـار بـه رئـال بيشـتر 
اسـت؛ هرچنـد او تـا آخريـن لحظـات منتظر بارسـلونا 

خواهـد مانـد. 

 نيمار- رئال ، هرروز نزديك تر از ديروز
بمب نقل وانتقالات اين فصل اروپا در دستان پرز

پيشـنهاد نجومى رئـال بـه نيمـار و توافق 
دردسـترس ايـن باشـگاه بـا پى اس جى، 
باعث شـده اسـت تا همه چيـز حكايت از 
انتقـال قريب الوقـوع سـتاره برزيلـى به 

مادريد داشته باشد.
هـر روز كـه سـپرى مى شـود، نيمـار خـود را بـه رئـال 
نزديك تـر از بارسـا مى بينـد و گزينـه انتقال بـه پايتخت 
اسـپانيا را محقق تـر ارزيابـى مى كنـد. اگـر تـا يـك 
مـاه پيـش پيشـنهاد رئـال بـه پى اس جـى يـك توهـم 
و خيـال بـه نظـر مى رسـيد، حـالا خـود نيمـار هـم اين 
خبـر را دريافـت كرده اسـت كه بر اسـاس ادعـاى آاس و 
گلوبواسـپورته، سـران رئـال از چند روز گذشـته در حال 

مذاكـره بـا پى اس جـى هسـتند.
گفتـه مى شـود فلورنتينـو پـرز، رئيـس رئـال، هرگـز 
بـدون هماهنگـى با ناصـر الخليفى بـا نيمـار وارد مذاكره 
نمى شـود، ولـى اخبـار موثـق حكايـت از ايـن دارند كه 
گفت وگو هـا بـا نيمـار هـم شـروع شـده؛ امـا سـتاره 

برزيلـى هنـوز پاسـخ روشـنى نداده اسـت.
هـدف اول نيمـار جدايـى از پى اس جـى اسـت و هرچند 
تمايـل دارد تـا بـه بارسـلونا برگـردد، امـا هرگز پاسـخ 
مثبـت بـه پيشـنهاد رئـال را منتفـى نمى دانـد. 
نيمـار اين روزهـا منتظـر تحركـى ازسـوى 
بارسلوناسـت؛ امـا اختلافـات شـديد بيـن 
2سران 2سران 2 باشـگاه باعث شـده تا مذاكرات، 
شروع نشـده ازسـوى پى اس جـى 
بلوكـه شـوند و نيمـار اطـلاع داده 
اسـت كـه تـا ابـد منتظر بارسـا 

نخواهـد مانـد.
در چنين شـرايطى اسـپورت 
خبـر مى دهـد كـه پـرز 

مربی پرتغالی که همچنان هدایت تیمی جدید را در 
اختیار نگرفته است،  شغل جدید خود را مشخص 
ینیو بعد از برکناری از منچستریونایتد  کرد. مور
همچنان به دنبال پیشنهادی درخورتوجه برای 
حضور روی نیمکت تیمی جدید است. او باوجود 
حضور در حاشیه فوتبال با قراردادی جدید به عنوان 
کارشناس شبکه اسکای اسپورت در زمینه نقد و 

کارشناسی فوتبال فعالیت خواهد کرد.

آلیسون بکر که در جریان برتری ۴بر۱ تیم فوتبال 
لیورپول مقابل نوریچ سیتی در هفته اول لیگ 
برتر انگلیس از ناحیه ساق پا مصدوم شد و در 
دقیقه۳۸ جای خود را به آدرین سی ودوساله 
داد، حداقل یک ماه خانه نشین خواهد بود. 
بدین ترتیب بکر بازی حساس چهارشنبه شب 
لیورپول مقابل چلسی در دیدار سوپرکاپ اروپا 
را به خاطر این مصدومیت از دست خواهد داد.

یک سایت پرتغالی، مهاجم ایرانی ریوآوه را در 
ترکیب اصلی این تیم در فصل ۲۰۱۹-۲۰۲۰ لیگ 
 «Maisfutebol» پرتغال قرار داد. به گزارش سایت
پرتغال ترکیب اصلی تیم ریوآوه در فصل ۲۰۱۹-
۲۰۲۰ را معرفی کرد که در این ترکیب یازده نفره 
مهدی طارمی، مهاجم جدید ایرانی این تیم، نیز 
حضور دارد. طارمی بعد از ۲ سال بازی برای الغرافه، 

ماه گذشته به تیم ریوآوه پرتغال ملحق شد.

برای کسب  ن کوبایی  کشتی گیر سنگین وز
چهارمین مدال طلای خود در المپیک توکیو به 
تشک بازگشت. میخاین لوپز سی وشش ساله 
کشتی  یخ  تار پرافتخار  کشتی گیر  دومین 
فرنگی جهان به شمار می رود که به دنبال کسب 
چهارمین طلای خود در توکیو خواهد بود. لوپز 
دارنده ۳ مدال طلای المپیک، ۵ مدال طلا و ۳ 

مدال نقره جهان در وزن ۱۳۰ کیلوگرم است.

امید نمازی که در لیگ هجدهم به عنوان سرمربی 
ذوب آهن روی نیمکت این تیم می نشست و این 
فصل هم به عنوان سرمربی هلسینگور در لیگ 
دانمارک فعال بود، به عنوان کمک مربی زیر ۲۰سال 
آمریکا برگزیده شده است. تیم نمازی در پایان 
رقابت های این فصل سوپرلیگ دانمارک با نتایج 
ضعیفی که کسب کرده بود، به دسته اول فوتبال 

این کشور سقوط کرد.

مهاجم کروات سابق استقلال می گوید پولی از 
طلبش از استقلال را دریافت نکرده، اما مشکلی 
دراین زمینه وجود ندارد. مهاجم کروات سابق 
استقلال دراین باره گفت: هنوز پولی را دریافت 
نکرده ام و منتظر هستم که این پول به دستم 
برسد؛ اما مشکل خاصی نیست، چراکه فیفا 
تأييد کرده که این پول به طور ۱۰۰درصد پرداخت 

خواهد شد.

رؤیاهای دانیله دروسی پس از ترک رم یکی پس از دیگری در 
حال تحقق هستند. پس از پیوستن به بوکا جونیورز، او فرصت 
داشتن ملاقاتی اختصاصی با دیه گو مارادونا را هم به دست 

آورد و روز جمعه به خانه شماره ۱۰ سابق آلبی سلسته رفت.

عکس 
نوشت

ورووروررر رپررپررپررپرپپپ

آقاى فتحى يارگيرى بقيه تيم ها را نديده 
15است و مثل اينكه فراموش كرده 15است و مثل اينكه فراموش كرده 15 بازيكن 

اصلى تيمش جدا شده اند؛ البته شايد 
او تصور كرده چون استراماچونى را 
آورده است، اين مربى ايتاليايى عصاى 
جادويى دارد و با عصا جام مى گيرد. 
عمران زاده همچنين گفت: شنيده ام 

ــاى فتحى به بازيكنان  آق
استقلال چك داده كه 

دستش درد نكند، 
اما هنوز كه هنوز 
اســت مى خواهد 
با ما توافق كند. 
ــت  ــاس ــال ه س
اســتــقــلال  ز  ا
ــارم،  ــك ــب ــل ط
ســرم را جلوى 
ــوپ گذاشتم،  ت

ســـر وصـــورتـــم 
ــاره شــد، خــون از  پ

ســروكــلــه  ام در هر 
بازى مى ريخت كه البته 

با افتخار اين كارها را انجام 
داده ام،  ولى يك سال است 

آكادمى باشگاه استقلال حضور دارد. اين آقا 
در زمان صادق ورمزيار، محمد مؤمنى و حالا 
هم با حضور آقاى حاجيلو در تيم هاى 
آكادمى حضور دارد. سؤال من اين 
است كه اين شخص كيست كه در 
همه دوران مديريتى در آكادمى حضور 
200دارد؟ استقلال 200دارد؟ استقلال 200 پيش كسوت دارد 
كه پشت خط هستند،  اما اين آقا  
در تيم هاى پايه فعاليت 
مى كند. عمران زاده در 
فتحى  گفت:  يان  پا
يادش باشد كه 15

روز ديگر بايد براى 
ى  فه ا حر ز  مجو
اقــــدام كــنــد و 
آن وقت رفتار من 
را هم مى بيند. 
فتحى خيال كرده 
استقلال شهردارى 
اســت و ايــن تيم را 
مى تواند مثل شهردارى 
اداره كند، اما نه! استقلال 
شهردارى نيست كه صداى 

چيزى در آن درنيايد. چيزى در آن درنيايد. 

پخش زندهساعتبازی های مهم امروز

لیگ برتر انگلیس (فوتبال)

-۱۷:۳۰نیوکاسل - آرسنال

-۲۰:۰۰منچستریونایتد - چلسی

انتخابی المپیک (والیبال)

-۱۷:۳۰کوبا - مکزیک

-۲۰:۳۰روسیه -  ایران



۲۰ مــرداد ۱۳۹۸
۰۹ ذی الحجه ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۹۶

۰۴

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۱شنبه

  تقویم تاریخ  

مجله كيهان ورزشى - 27 سال پيش

با اعلام فدراسيون بسكتبال، 
10تيم آمــاده حضور در ليگ 
برتر شده اند و تيم بسكتبال 
آويژه صنعت پارسا مشهد هم 
كه سال گذشته نماينده بسكتبال استان 
در سوپرليگ بود، امسال هم آمادگى 
خود را اعلام كرده است. امــروز پايان 
مهلت اعلام آمادگى حضور در ليگ برتر 
بسكتبال است و 10تيم شهردارى گرگان، 
شهردارى بندرعباس، شهردارى قزوين، 
پتروشيمى بندر امام، نيروى زمينى، 
آويژه صنعت پارسا مشهد، شيميدر، نفت 
آبادان، رعد پدافند و توفارگان آذرشهر 
امسال آماده مى شوند كه در ليگ برتر 
بسكتبال كنار يكديگر رقابت كنند. با 
اينكه هنوز فاصله زيادى تا زمان آغاز 
رقابت هاى ليگ برتر بسكتبال مانده و 
تيم ها هنوز فرصت زيادى پيش از آغاز ليگ 
برتر دارند، اما با اعلام آمادگى تيم ها رسما 
فعاليت هاى نقل وانتقالاتى و آماده سازى 

تيم ها براى ليگ برتر امسال آغاز شده 
است. تيم پارسا كه سال گذشته در اولين 
تجربه ليگ برترى خود با بازيكنان بومى 
توانست حضورى آبرومندانه در ليگ 
داشته باشد، امسال درحالى آمادگى خود 
را براى حضور در ليگ اعلام كرده است كه 
هنوز بازيكنان و سرمربى اين تيم براى 
فصل جديد معرفى نشده اند و معلوم نيست 
اين باشگاه براى سال جارى هم با بازيكنان 
جوان و بومى راهى رقابت ها خواهد شد 
يا حضور پررنگ ترى در خريد و جذب 
بازيكنان خواهد داشت. البته هفته گذشته 
بود كه مديرعامل باشگاه پارسا اعلام كرد 
كه هنوز به جمع بندى نهايى با اسپانسر 
تيم نرسيده اند؛ اما بااين حال مشكلى براى 

حضور آن ها در ليگ برتر وجود ندارد.

 فلاح: هنوز در حال رایزنی هستیم

مديرعامل تيم بسكتبال آويژه صنعت 
پارسا درباره آخرين وضعيت اين باشگاه 
براى حضور در ليگ برتر گفت: با اينكه 
هنوز تكليف ما به صورت 100درصدى 
مشخص نيست، تصميم گرفتيم آمادگى 
خود را تا پايان مهلت فدراسيون براى 
حضور در ليگ برتر اعلام كنيم. جعفر 
فلاح افزود: درحال رايزنى با اسپانسر اصلى 
باشگاه و برنامه ريزى براى اهداف و بودجه 
باشگاه هستيم و پس از مشخص شدن آن 
مى توانيم به صورت قطعى درخصوص 
آينده و وضعيت تيم اظهارنظر داشته 
باشيم. وى ادامه داد: قطعا زمانى كه 
تكليف ما مشخص شود، بايد براى جذب 
حمايت هاى بيشتر با شهردارى و اداره 

كل ورزش و جوانان وارد مذاكره شويم. 
متأسفانه ما سال گذشته برخلاف خيلى از 
رشته ها به هيچ وجه حمايت نشديم، شايد 
راهش را بلد نبوديم و شايد هم به بسكتبال 
علاقه اى وجود نداشت؛ اما امسال تلاش 
مى كنيم مذاكرات جدى ترى با مديريت 
شهرى داشته باشيم. مديرعامل تيم 
بسكتبال آويژه صنعت پارسا گفت: 
قطعا اگر از ما حمايت شود، حضور ما 
قدرتمندانه تر خواهد بود. ما بودجه و 
اعتبار خود را داريم و اين مسئولان هستند 
كه حضورشان در كنار ما به پيشرفت 
بسكتبال كمك مى كند. وى درباره جذب 
بازيكن و اهداف باشگاه در نقل وانتقالات 
افزود: هدف اصلى ما استفاده از بازيكنانى 
است كه در همين استان رشد كردند و 
براى آن ها هزينه شده است و حالا هم كه 
مشهد در ليگ برتر نماينده دارد، بهترين 
فرصت براى معرفى استعداد هاى جوان 

استان است. 

اعلام آمادگى پارسا در ليگ بسكتبال
مديرعامل پارسا: اعلام آمادگى كرديم ولى تكليفمان 100درصد روشن نيست!

  خبر ویژه  

مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

شماره پیامک:
30007289

تابلو
 اعلانات

نتیجه فوتبال بزرگ سالان 
دسته دوم مشهد (مرحله دوم)

دور دوم

 ۹۸   ۰۵   ۱۵ ٣شنبه 

پویان ١ - ذوب آذرخش ٢

نتیجه لیگ برتر فوتسال ایران

هفته هفتم
سالن شهید بهشتی

 ۹۸   ۰۵   ۱۷ ٥شنبه 

فرش آرا ٢ - آذرخش ٠

نتیجه فوتبال بزرگ  سالان 
دسته اول مشهد (مرحله دوم)

دور اول و دوم مسابقات
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۵   ۱۵ ٣شنبه 

گسترش فولاد ٧ - خلق آباد ١

عالی حرفه ای ٠ - بهمن ٣

صبا ٢ - پاسارگاد ٢

بهمن ١ - گسترش فولاد ٢

پاسارگاد ١ - خلق آباد ٠

عالی حرفه ای ١ - صبا ٢

برنامه فوتبال نوجوانان
دسته اول مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۵   ۲۰ ١شنبه 

یوزتک - سایپا / ٠٩:٠٠

شهرداری - هوم برگر / ١١:٠٠

 ۹۸   ۰۵   ۲۱ ٢شنبه 

پرسپولیس - گلستان علی / ٠٩:٠٠

شهر فوتبال - پیشگامان / ١١:٠٠

یاران میثاقیان / ناحیه ٣ / ١٣:٠٠

برنامه فوتبال نونهالان
دسته دوم مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۵   ۱۷ ٥شنبه 

مدرسه پرسپولیس ١ - ذوب آهن ٠

سیمای نور ١ - تابران ٢

پورقناد ٣ - استعداد برتر ٢

 ۹۸   ۰۵   ۱۸ جمعه 

پژند ٤ - سپاهان ١

امیران استیل ٠ - مدرسه بادامکی ٠

نتیجه فوتبال نوجوانان
دسته دوم مشهد

هفته دوم
زمین چمن کارگران قاسم آباد

مدرسه بادامکی ٤ - میقات ٣

اكبر صادقى معتقد 
است بستن بازوبند 
يش  ا بر نى  پيتا كا
اهميت زيادى ندارد و 
مهم موفقيت تيمش است. كاپيتان 
جديد شهرخودرويى ها كه بعد از رفتن 
رضا ناصحى بازوبند را به دست مى بندد، 
درباره اينكه بازوبند كاپيتانى جلوتر از 
مهدى رحمتى به او رسيده است، گفت: 
اين موضوعات براى بازيكنان ما مهم 
نيست. اين مسائل نه براى من و نه براى 

مهدى  نند  ما ن  يكنا ز با ير  سا
رحمتى، حسين مرادمند يا امين 
قاسمى نژاد اهميت زيادى ندارد. 

مشكلى در اين باره نداريم و 
همه با هم رفيق هستيم 

و يحيى گل محمدى 
نند پدر  ما هــم 
ــالاى ســر  ــ ــ ب
مــــاســــت. 
امــيــدوارم هر 
كسى بازوبند 

را مى بندد، براى تيم مثمر ثمر 
باشد و تيم را براى رسيدن به 
هدف بالايش كمك كند. صادقى 
همچنين درباره شرايط پيش فصل 
اين تيم اظهار كرد: فكر 
مى كنم كـــادر فنى 
بيشتر دوست داشت 
اين اردو در خارج از 
كشور برگزار شود. 
بازى هاى دوستانه ما 
بيشتر در زمين هاى 

تمرينى برگزار شد كه كيفيت لازم را 
نداشت. البته كيفيت بازى هاى دوستانه 
خوب بود و نظم خوبى در تمرينات ما 
حاكم بود. كاپيتان شهرخودرو درباره 
اضافه شدن سروش رفيعى و مهدى 
رحمتى به اين تيم گفت: چه مهدى 
رحمتى، چه ســروش رفيعى و چه 
بازيكنان ديگر كه به تيم اضافه شدند، 
جدا از تجربه و بار فنى كه به تيم اضافه 
مى كنند، شخصيت تيم را هم بالاتر 

مى برند.

صادقی: 
فرقی نمی کند 
بازوبند را من 
ببندم یا رحمتی

از خانواده چاه جويى هاست. 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

ــروزى كه پا به پاى م پسرك دي
ــدرش به استاديوم تختى  پ
مى رفت و از دويــدن كودكانه 
دنبال توپى كه پدرش برايش 
روى چمن آن روزهــا طبيعى 
ورزشگاه پير شهر سر مى داد، 
لذت مى برد. او درست شبيه 2 برادر 
ديگرش راه پدر را در پيش گرفت. راهى كه 
ختم به فوتبال، عاشقى و جنون مستطيل 
سبز مى شد. سعيد، مهدى و كامران هر 3 
هستند.  ه جويى  چا محمد  ن  ا پسر
پيش كسوت كهنه سوار پيام مشهد كه 
سال ها براى سبزقبايان فوتبال شهر عرق 
ريخت و به اذعان خيلى ها توى خط دفاع  
امان مهاجمان حريف را مى بريد. سعيد 
چاه جويى، فرزند خلف پدرش در فوتبال 
است كه كمى بالاتر از استانداردهاى 
كيفى 2 برادرش كامران و مهدى فوتبال 
بــازى كرد و الان در 33 سالگى براى 
«ناخونپاتن» تايلند توپ مى زند. او در 
فوتبال رو به پيشرفت تايلند و به دور از 
ــاى آخر  ــران، روزه هياهوى فوتبال اي
حضورش در مستطيل سبز را مى گذراند؛ 
با افتخار و قهرمانى. گپ وگفت ما با سعيد 
چاه جويى از پس فاصله سه ساعته ايران و 

تايلند رقم خورده است.
      از خودت بگو. كجا به دنيا آمدى؟

- من اول تيرماه 1365 در محله آزادشهر 
و در خانواده اى پنج نفره به دنيا آمدم. پدرم 
كاپيتان پيام و مادرم هم اهل ورزش بود 
و يوگا كار مى كرد. 2 برادر ديگر هم به 
نام هاى مهدى و كامران دارم كه هر 2 
فوتباليست بودند و مهدى الان با خودم در 

تايلند است و فوتبال بازى مى كند.
     در چه باشگاه هايى بازى كردى؟

- فوتبال حرفه اى را از استقلال اهواز آغاز 
كردم و بعد از آن در ابومسلم، فجرسپاسى، 
راه آهن، شهردارى بندرعباس و استقلال 
خوزستان فوتبال بازى كردم و الان هم 
در اختيار تيم ناخونپاتن تايلند هستم. با 
ابومسلم عنوان بهترين تيم شهرستانى 
ليگ برتر را به دست آوردم و توانستيم 
ــران شويم. در رده  آن سال چهارم اي
ملى هم براى تيم ملى جوانان، اميدها و 

دانش آموزى بازى كردم.
ــه فوتبال  ــراى ادام      چه شد كه ب

بى سر و صدا به تايلند رفتى؟
- بعد از جدايى از استقلال اهواز پيشنهادى 
از تركيه داشتم ولى متأسفانه به خاطر 
بى توجهى و اشتباهات مدير برنامه هايم 

نتوانستم با تيم تركيه اى قرارداد ببندم. به 
ايران برگشتم و ديگر تيم نداشتم. در مشهد 
سياه جامگان و پديده آن موقع تيم دارى 
مى كردند اما هيچ كدام از مربيان مشهدى 
من را نخواستند. آن ها مى دانستند بچه 
مشهد هستم و تيم ندارم. خيلى متأسفم 
بــراى مسئولانى كه اين قدر ســاده از 
بچه هاى مشهد مى گذرند. يك فصل و نيم 
جايى بازى نكردم و انفرادى تمرين كردم. 
خواست خدا بود يكى از دوستان به من 

پيشنهاد داد گفت به تايلند مى روى؟...
     وتو هم از خدا خواسته؟

- بله. گفتم اصلا برايم مهم نيست، هر جا 
مى خواهد باشد. گفتم فقط از مشهد دور 
شوم. جو اينجا خيلى براى من بد است و 
فقط مى خواهم از اينجا دور بشوم و بروم. 
دوست نــدارم اينجا بمانم و آدم هايى 
را بالاى سر ورزش ببينم كه نگاهى به 
فوتباليست هاى اين شهر نمى كنند. 

خيلى ها هستند كه حقشان را خوردند.
     و در تايلند چه اتفاقى برايت افتاد؟

- وقتى به تايلند آمدم انواع تست ها را از من 
گرفتند! تست پزشكى، آمادگى جسمانى 
و... اما خدا را شكر همه را با موفقيت 
پشت سر گذاشتم و با تيم ناخونپاتن 
قرارداد بستم. تيمى كه به خاطر اختلافات 
و مشكلاتى كه داشت از «تاى ليگ» تايلند 

به 3 رده پايين تر سقوط كرده بود...
     فوتبال تايلند چند دسته دارد؟

- 5 دسته چهارده تيمى. بالاترين سطح 
فوتبال در اين كشور «تاى ليگ» است.

    و تو كه آمدى با ناخونپاتن توانستى 
قهرمان دسته 3 اين كشور شوى.

- دقيقا و من جزو 11 بازيكن برتر فصل 

شناخته شدم. امسال هم خوشبختانه 
تيممان با 11 امتياز اختلاف در صدر 

جدول است و 6 بازى تا پايان فصل داريم. 
     چند خارجى در تيمتان داريد؟

- سرمربى ما تايلندى است اما يكى از 
كمك هايش برزيلى اســت. 5 بازيكن 
خارجى هم داريم. 2 بازيكن از برزيل، يكى 

از غنا، يك بازيكن از لائوس و يكى هم من.
     فوتبال در تايلند چطور است؟

- اينجا، قوانين و مقررات خاص خودشان را 
دارند كه براى ما يك مقدارى تازگى دارد. 
هر شهرى يك تيم مخصوص دارد كه 
اسپانسر مى گيرد و بازى هايش را در ليگ 
پيگيرى مى كند. اينجا همه به هم احترام 
مى گذارند و همه چيز بر مبناى احترام بنا 

شده است.
     هواداران خاصى بايد باشند؟

- همين طور اســت. هـــواداران خاصى 
داريم. فقط و فقط با لباس هاى مخصوص 
خودشان به ورزشگاه مى آيند. هر يك 
لباس ما 600 بت كه مى شود 250 هزار 
تومان ايران، براى هواداران قيمت گذارى 
مى شود. هــواداران از دقيقه يك تا آخر 
بازى تيمشان را تشويق مى كنند و به هر 
نحوى شده بازيكنانشان را بالا مى كشند. 
يك قانون جالب دارند بعد از بازى تمام 
بازيكنان به سمت تماشاچيان تيم حريف 
مى روند و تماشاچيان حريف بازيكنان تيم 

ديگر را تشويق مى كنند.
     بهترين تيم تايلند بوريرام است. قصد 
رفتن به تيم هاى بهتر يا حتى كشورهاى 

ديگر را ندارى؟
- قصد رفتن به تيم هاى بهتر را دارم اما 
كشورهاى ديگر را نه. چون كشورهاى 

ديگر طبيعتا شرايط سنى برايشان مهم تر 
است و من الان 33 سال دارم. براى رفتن به 

كشورهاى ديگر رفتن دير شده است.
     رقم قراردادت چقدر است؟

- اين ها تا زمانى كه به باورشان نرسد كه 
شما به دردشــان مى خوريد رقم بالاى 
مالى نمى دهند. مگر اينكه اين بازيكن 
خارجى شاغل تيم ملى در بازى هاى 
جهانى باشد كه كامل ديده باشند. براى 
ما زياد رقم خاصى را در نظر نگرفتند. من 
فقط مى خواستم بيايم اينجا و خودم را 
ثابت كنم. مى خواستم خودم را به بزرگان 

فوتبال مشهد ثابت كنم.
     دلت از فوتبال مشهد پُر است؟

- خيلى شب و روزهــا بابت آن چيزى 
كه حقم بود و به من ندادند، اذيت شدم. 
در خيلى تيم ها رايگان بــازى كردم. 
قراردادهاى خوبى بستند ولى به پولم 
نرسيدم. خيلى بى مهرى ها به برادران 
خودم و پدرم شد ولى خدا را شكر مى كنم 
كه خانواده آرامى داريم كه دندان روى 
جگر گذاشتند و شرايط را طورى پيش 
برديم كه خدا خواست. خدا هميشه براى 

بنده هايش خوب مى خواهد.
     دوست ندارى به ايران برگردى؟

- 2 بار از پرسپوليس پيشنهاد داشتم كه 
متأسفانه آن موقع يك ريال از ابومسلم 
نگرفته بودم و گفتند اگر مى خواهى بروى 
بايد بابت حق رشدت 100ميليون بدهى! 
كجاى دنيا اين طور جلوى پيشرفت بازيكن 
را مى گيرند؟ جز مشهد هيچ جاى دنيا 
اين طور نيست. دوست دارم بيايم ايران 
بازى كنم ولى به هيچ عنوان دوست ندارم 

در مشهد بازى كنم.

خراسان قهرمان قاب خاطره
اما   ناکام!

تيم مشهد الف به مقام قهرمانى مسابقات 
كشتى آزاد نونهالان خراسان رضوى دست 
يافت. 184 كشتى گير از 24 شهرستان در 
قوچان با هم رقابت كردند. در اين مسابقات 
تيم مشهد الف با 173 امتياز قهرمان شد، 

تيم قوچان با 165 امتياز بر سكوى دوم قرار 
گرفت و تيم تايباد با 116 امتياز مقام سوم 
را كسب كرد. اين مسابقات در وزن هاى 
 ،68 ،62 ،57 ،52 ،48 ،44 ،41 ،38،35

75، 85 و 100 كيلوگرم برگزار شد. 

مشهد قهرمان کشتی نونهالان استان شد

رئيس هيئت بدن سازى و پرورش اندام 
خراسان رضوى از كسب عنوان قهرمانى 
تك ليفت با لوازم قهرمانى باشگاه هاى كشور 
در رده سنى جوانان خبر داد. مسابقات ليفت 
با لوازم قهرمانى باشگاه هاى كشور در قم 
برگزار شد و تيم هاى خراسان رضوى در 
3 رده سنى به اين مسابقات اعزام شدند كه 
تيم جوانان متشكل از 10 ورزشكار توانست 

عنوان قهرمانى را از آن خود كند، در رده سنى 
نوجوانان با 10 ورزشكار و بزرگ سالان با 
11 ورزشكار به عنوان نايب قهرمانى دست 
يافتند. 350 ورزشكار در اين رقابت ها حضور 
داشتند و در رده نوجوانان ورزشكار خراسانى 
توانست قهرمان قهرمانان شود، همچنين على 
غلام زاده قهرمان قهرمانان رده سنى جوانان 

شد. 

قهرمانی جوانان استان در مسابقات تک لیفت کشور

ششمين دوره مسابقات دوى كوهستان 
قهرمانى كشور با بيش از 120 شركت كننده 
از اقصى نقاط ايران، به كار خود پايان داد و 
خراسانى ها جايگاه پنجم را كسب كنند. در 
اين مسابقه محمد فرجى با زمان 2 ساعت 
و 48 دقيقه به مقام پنجم رسيد. اختلاف 
زمانى شركت كننده خراسانى با نفر اول 
مسابقه 11 دقيقه و 3 ثانيه بود. حسن 

شيرقوى از آذربايجان شرقى با زمان 
2:37:03 اول شد، ايمان كوشكى از لرستان 
با زمان 2:41:32 دوم شد و صابر چرخى از 
آذربايجان شرقى با زمان 2:41:45 به مقام 
سوم رسيد. مسير مسابقه 25كيلومترى از 
سنگ لوله تا قله توچال و بازگشت تا ايستگاه 
شماره يك تله كابين توچال با اختلاف ارتفاع 

210 متر بود. 

پنجمی خراسانی ها در مسابقات دوی کوهستان 

ليگ واتر پلو پسران زير 17 سال كشور 
با رتبه سوم تيم آب ميوه سجاد، نماينده 
خراسان رضوى در گروه خود در استخر 
قهرمانى آزادى تهران به پايان رسيد. اين 
دوره از مسابقات در 2 گروه پنج تيمى 
برگزار شد كه نماينده استان در گروه خود 
با تيم هاى يزد، آزادى، اصفهان و كرمان به 
رقابت پرداخت. در اين دوره از مسابقات 

ينده  نما ن  به عنوا د  بميوه سجا آ تيم 
خراسان رضوى در ليگ واترپلو رده سنى 
زير 17 سال حضور داشت كه با 2 پيروزى 
و 2 باخت در جايگاه سوم گروه خود قرار 
گرفت. يونس رئوف، از خراسان رضوى به 
عنوان بازيكن اخلاق اين دوره از رقابت ها 
انتخاب شد. دور بعدى اين رقابت ها در آبان 

ماه سال جارى برگزار خواهد شد. 

حضور نماینده استان مرحله اول لیگ واترپلو

مسابقات قهرمانى پرش با اسب خراسان 
رضوى در 4 رده نونهالان، نوجوانان، مالكان 
اسب و بزرگ سالان در مشهد برگزار شد. 
در رده نونهالان عليرضا بخشى با اسب 
«انينا» از باشگاه سالار و در رده نوجوانان 
نيز اميرعباس عنبرى با اسب «آبتين» 
از باشگاه سوران به مقام قهرمانى دست 
يافتند. در بخش مالكان اسب، هانيه مقدم 

با اسب «بوآلين» و در بخش بزرگ سالان 
نيز جواد امامى با اسب «كوجين گرل» 
از باشگاه سوران به مقام نخست رسيدند. 
اين مسابقات با حضور 9 ورزشكار نونهال، 
14 سواركار نوجوان، 16 سواركار در رده 
مالكان و 10 سواركار در رده بزرگ سالان 
در مجموعه سواركارى ارشاد مشهد برگزار 

شد. 

مسابقات شمشيربازى خراسان رضوى، 
انتخابى المپياد استعدادهاى برتر ورزش 
كشور با حضور ورزشكاران رده هاى سنى 
پايه استان در 2 بخش اسلحه اپه و فلوره 
برگزار شد. در پايان اين مسابقات و در 
بخش اسلحه اپه، مبين محمدى، مهرداد 
حناچيان و عمادرضا پــورى به ترتيب 

مقام هاى اول تا سوم را به دست آوردند و 
جواز حضور در المپياد استعدادهاى برتر 
ورزش كشور را كسب كردند. همچنين 
در بخش اسلحه فلوره حامد زرگران، آراد 
ترشيزيان و محمدامين قائمى توانستند 
ضمن كسب جــواز حضور در المپياد، 

مقام هاى اول تا سوم را از آن خود كنند. 

پایان مسابقات قهرمانی پرش با اسب استان

انتخابی شمشیربازی خراسان رضوی در مشهد

  تیتر خبر  

تيم فوتبال نوجوانان خراسان كه در سال 71 قهرمان كشور شد. 
عكس در ورزشگاه تختى گرفته شده و نكته جالب اينكه از اين تيم 

قهرمان هيچ كس در سطح اول فوتبال كشور مطرح نشد!

مهدى  نند  ما ن  يكنا ز با ير  سا
رحمتى، حسين مرادمند يا امين 
قاسمى نژاد اهميت زيادى ندارد. 

مشكلى در اين باره نداريم و 
همه با هم رفيق هستيم 

و يحيى گل محمدى 
نند پدر  ما هــم 
ــالاى ســر  ــ ــ ب
مــــاســــت. 

را مى بندد، براى تيم مثمر ثمر 
باشد و تيم را براى رسيدن به 
هدف بالايش كمك كند. صادقى 
همچنين درباره شرايط پيش فصل 
اين تيم اظهار كرد: فكر 
مى كنم كـــادر فنى 
بيشتر دوست داشت 
اين اردو در خارج از 
كشور برگزار شود. 
بازى هاى دوستانه ما 

مى خواهم خــودم را ثابت كنم
گپ و گفتی با سعید چاه جویی، بازیکن اسبق ابومســلم که پی آرزوهایش به شرق آسیا رفته است
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